
 APPLICATION FORM FOR H.K. LIMITED COMPANY 

成立香港有限公司申請書 (CF-01) 
 

Tel 電話: 3561 6244        Fax 傳真:3007 0437       Email 電郵: wfacct@wfacct.com       Web網址: http://www.wfacct.com 

Please complete the form in BLOCK LETTERS。請以正楷填寫此表格。 

Proposed Company Name  

擬選用之公司名稱 

Name in English  

英文名稱 
 

Name in Chinese  

中文名稱 
 

 

Proposed Registered Office Address 

擬選用之公司註冊地址 

 
□ Application for using Wing Fung Accounting and Secretarial Limited’s address as registered office address.  

   [Virtual Office Address Service (VO-01)] 

   申請使用永豐會計秘書有限公司的地址為公司註冊地址。[虛擬辦公室地址服務 (VO-01)] 

 

Or 或 

 
□ Use the following address as registered office address. *[MUST be Hong Kong Address, Otherwise, please  

   apply for the above Virtual Office Address Service (VO-01) ] 

   以下列地址為公司註冊地址 *[必需使用香港地址, 否則請選用上項的虛擬辦公室地址服務 (VO-01) ] 

 
 
   Address 地址:________________________________  
 

 

No. of Director(s), Shareholder(s) and Company Secretary(ies) 

董事, 股東及公司秘書數量 

No. of Director(s) 

董事總數量 
 

No. of 

Shareholder(s) 

股東總數量 

 

No. of Company 

Secretary(ies) 

公司秘書總數量 

 

 

* 如沒有公司秘書, 可委託本公司作  貴公司之公司秘書, 為  貴司處理公司法定業務。 

  



 APPLICATION FORM FOR H.K. LIMITED COMPANY 

成立香港有限公司申請書 (CF-01) 
 

Tel 電話: 3561 6244        Fax 傳真:3007 0437       Email 電郵: wfacct@wfacct.com       Web網址: http://www.wfacct.com 

****如多於兩位董事 或 股東, 請把本頁複印後再填寫**** 
Information of Director(s) and Shareholder(s)  

董事及股東資料 

Please tick both boxes if the person is both director and shareholder. 

如果資料人同時是董事和股果，可同時選兩空格。 

□Director 董事    

□Shareholder 股東 ( ____% shareholding 股權)  

Name  

名稱 
 

Address  

地址  
 

Company No.  

(If director or shareholder is a 

company): 

公司編號: 

(如董事 或 股東 是一間公司): 

 

 
□ Attached the copy of the Director’s or Shareholder’s H.K.I.D. or Passport 

   已附上董事 或 股東 香港身份證 或 護照號碼 影印副本 

 

□(If director or shareholder is a company) Attached the copy of the Business Registration Certificate 

   (如董事 或 股東 是一間公司) 已附上公司的 商業登記證 影印副本 

 

 
Information of Director(s) and Shareholder(s)  

董事及股東資料 

Please tick both boxes if the person is both director and shareholder. 

如果資料人同時是董事和股果，可同時選兩空格。 

□Director 董事    

□Shareholder 股東 ( ____% shareholding 股權)  

Name  

名稱 
 

Address  

地址  
 

Company No.  

(If director or 

shareholder is a 

company): 

公司編號: 

(如董事 或 股東 是

一間公司): 

 

 
□ Attached the copy of the Director’s or Shareholder’s H.K.I.D. or Passport 

   已附上董事 或 股東 香港身份證 或 護照號碼 影印副本 

 

□(If director or shareholder is a company) Attached the copy of the Business Registration Certificate 

   (如董事 或 股東 是一間公司) 已附上公司的 商業登記證 影印副本 

 

  



 APPLICATION FORM FOR H.K. LIMITED COMPANY 

成立香港有限公司申請書 (CF-01) 
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Information of Company Secretary  

公司秘書資料 

 
□Appoint Wing Fung Accounting and Secretarial Limited as Company Secretary  

委任永豐會計秘書有限公司為公司秘書。  

 

Or 或 

 

□Appoint the following person or company as Company Secretary  

委任下列人士或公司為公司秘書:  

 

Name 

名稱 
 

Address  

地址 
 

Company No.  

(If director is a company): 

公司編號  

(如公司秘書是一間公司): 

 

 
□ Attached the copy of the Director’s H.K.I.D. or Passport 

已附上公司秘書 香港身份證 或 護照號碼 影印副本 

 

□(If director is a company) Attached the copy of the Business Registration Certificate 

(如公司秘書是一間公司) 已附上公司的 商業登記證 影印副本 

 

 
 

  



 APPLICATION FORM FOR H.K. LIMITED COMPANY 

成立香港有限公司申請書 (CF-01) 
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Terms and Remarks  

條款及備註  

1. If no unique request is received, the Issued Capital would be 10,000 shares.  

如沒有特別要求，公司發行股本將定為標準10,000股。  

 

2. The promised time used for company formation is started to count from the day of payment received  

before 2:00pm.  

成立公司之承諾所需用之時間由付款當日(必需下午2:00前付款)起計算。 

 

3. No refund for services fee and deposit when the application is under process.  

已進行之申請，在任何情況下，不設退款。  

 

4. Personal Information Statement: All personal information will be used for registration of the above  

company only.  

個人資料搜集聲明: 所有資料只用作註冊有關公司之用，絕不用於其他用途。  

 

I / we hereby confirm that 本人/ 我們現確認:  

□ I / we have obtained proper authorization from relevant person to sign this application form.  

本人/ 我們已獲得相關人士之正式授權簽署此申請書。  

 

□ I / we ensure all information provided is true and correct.  

本人/ 我們證明所提供之資料正確無誤。  

 

□I / we understand and agree the above terms and remarks.  

本人/ 我們明白和同意上述之條款及備註。  

 

□Attached the copy of the Applicant’s H.K.I.D. or Passport 

申請人已附上香港身份證 或 護照號碼 影印副本 

 

 

 

 

__________________________________________ 

Applicant signature & Company Chop (if any)  

申請人簽名及公司印 (如適用)  

Date日期: 

 

 

Information of Authorized Applicant / Company  

授權申請人/公司資料 

Name 名稱  

Contact No. 聯絡電話  

Email 電郵  

Contact Address 聯絡地址  


